
 

 

Protokół z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych w dniu 20 stycznia 2021 roku 
(posiedzenie przeprowadzone w trybie zdalnym) 

 
Obecni: 
– Magdalena Eckhoff – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych 
- Wojciech Sancewicz 
- Karolina Likhtarovich 
- Anna Olejniczak-Siara 
- Alicja Rotfeld-Paczkowska 
- Jacek Matłacz 

oraz 
Mariola Stecko - Dyrektor Centrum Usług Wspólnych 
 

PORZĄDEK POSIEDZENIA: 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie kworum. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 
3. Przyjęcie sprawozdania z prac Komisji w 2020 roku. 
4. Propozycja planu prac Komisji w 2021 roku. 
5. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia planu dofinansowania form 
doskonalenia zawodowego nauczycieli, maksymalnej kwoty dofinansowania opłat oraz form i 
specjalności kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane w 2021 r. w placówkach 
oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Miasto Podkowa Leśna.  
6. Sprawy różne. 
7. Wolne wnioski. 
8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad. 1) 

Przewodnicząca Komisji Magdalena Eckhoff rozpoczęła posiedzenie o godzinie 17.32,  
przywitała obecnych na posiedzeniu członków Komisji (obecnych 6 członków Komisji: 
Magdalena Eckhoff, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Karolina Likhtarovich, Wojciech Sancewicz, 
Anna Olejniczak-Siara, Jacek Matłacz) oraz stwierdziła kworum.  

Ad. 2) 

Przewodnicząca Komisji Magdalena Eckhoff zapytała obecnych radnych, czy są uwagi do 
Protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. Nikt nie zgłosił uwag.  

Przewodnicząca zarządziła przegłosowanie przyjęcia lub odrzucenia Protokołu z poprzedniego 
posiedzenia Komisji. 
Wyniki głosowania: 5 za, 0 przeciw, 1 radny wstrzymał się od głosu. 
 
Już po głosowaniu Przewodnicząca poinformowała, że na dzisiejszej Komisji nie ma protoko-
lantki i w związku z tym zapytała, kto mógłby podjąć się sporządzenia protokołu. Zgłosiła się 
radna Karolina Likhtarovich.   



 

 

Ad. 3) 

Przewodnicząca przygotowała projekt sprawozdania, który wyświetliła na ekranie.  
Przewodnicząca zadała pytanie radnej Alicji Rotfeld-Paczkowskiej czy była w Komisji dotyczącej 
wyborów uzupełniających. Radna potwierdziła, że była. Przewodnicząca zgłosiła wątpliwości 
dotyczące określenia sprawy związanej z ratowaniem willi Jókawa. Zapytała radnych, jak 
innymi słowami nazwaliby ten punkt.  
Radna Karolina Likhtarovich zaproponowała, by nazwać punkt „Dyskusja dotycząca ratowania 
willi Jókawa”. Radny Wojciech Sancewicz zaproponował „Rozpoczęcie dyskusji nad ratowaniem 
willi Jókawa”. Radna Anna Olejniczak - Siara zaproponowała „[Poszukiwanie] możliwych 
rozwiązań dla ratowania willi Jókawa”. Radna Karolina Likhtarovich zaproponowała 
„…zagospodarowania willi Jókawa”. Radny Sancewicz zgłosił, że to szerszy problem niż samo 
zagospodarowanie.  Przewodnicząca zaproponowała „…poszukiwania możliwych rozwiązań 
ratowania willi Jókawa”, pozostali radni się zgodzili z tym określeniem. Radny Jacek Matłacz 
zgłosił jeden błąd interpunkcyjny, który został usunięty. 
Przewodnicząca zgłosiła propozycję, by w pierwszym akapicie sprawozdania wyjaśnić, dlaczego 
w 2020 roku odbyło się tylko 7 posiedzeń Komisji Spraw Społecznych (było zaplanowanych 10 
posiedzeń). Czy to sytuacja pandemiczna? Czy inaczej to określić? Wszyscy radni zgodzili się, 
że pandemia Covid przyczyniła się do zmniejszenia liczby posiedzeń Komisji.  Zostało dodane 
odpowiednie zdanie  w pierwszym akapicie. 
 
Przewodnicząca zarządziła głosowanie w przedmiotowej sprawie.  
Wyniki głosowania: 6 za, 0 przeciw, 0 radnych wstrzymało się od głosu. 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt sprawozdania z prac Komisji w 2020 roku. 
 

 
Ad. 4) 

Przewodnicząca udostępniła propozycję planu prac Komisji w 2021 roku.  
Czytała kolejno każdy punkt, radni mieli drobne uwagi redakcyjne, ale zgodzili się z zasadnością 
zamieszczenia w planie każdego z punktów.  
Radna Anna Olejniczak - Siara zgłosiła propozycję zmiany brzmienia punktu dotyczącego  
analizy systemu wywozu odpadów komunalnych. Wywiązała się dyskusja między Przewodni-
czącą, radnymi Anną Olejniczak - Siarą oraz radnym Jackiem Matłaczem, ostatecznie zapis bę-
dzie mówił o analizie systemu wywozu odpadów komunalnych pod kątem oczekiwań społecz-
nych i możliwości ich realizacji.  
Po odczytaniu punktów Przewodnicząca zapytała, czy pozostali radni mają propozycje innych 
punktów. Radna Alicja Rotfeld-Paczkowska zaproponowała dodanie punktu dotyczącego szcze-
pień przeciw Covid i walce z pandemią. Do punktu dotyczącego profilaktyki zdrowotnej zostało 
dodane: „…z uwzględnieniem przeciwdziałania i zapobiegania skutkom pandemii”. 
Radna Karolina Likhtarovich zadała pytanie o kwestie związane z opieką nad zwierzętami. 
Mimo, że nie ma w planie oddzielnego punktu, Przewodnicząca wyjaśniła że ta problematyka 
zawiera się w punkcie dotyczącym spraw bieżących zlecanych Komisji przez Urząd Miasta. 



 

 

Radny Jacek Matłacz zaproponował dodanie punktu dotyczącego rozwoju zagadnienia boiska 
sportowego na terenie należącym do Kościoła Adwentystów Dnia Siódmego (lub w ogóle - bu-
dowy boiska). Przewodnicząca zaproponowała, by to zagadnienie zostało włączone do istnie-
jącego zapisu o możliwościach wykorzystania terenów należących administracyjnie do Pod-
kowy Leśnej do rozwoju sportu i rekreacji.  
Przewodnicząca prowadziła dalej redakcję zapisu dotyczącą zabezpieczenia niszczejących  
zabytków (w tym willi Jókawa). Radna Karolina Likhtarovich zapropnowała brzmienie „troska o 
zachowanie obiektów i terenów zabytkowych w mieście”.  
 
Przewodnicząca zarządziła przegłosowanie przygotowanego planu prac Komisji Spraw Społecz-
nych na 2021 rok. 
Wyniki głosowania: 6 za, 0 przeciw, 0 radnych wstrzymało się od głosu. 
 
 
Ad. 5) 

Na wstępie Przewodnicząca poinformowała, iż na Komisji miała być obecna Dyrektor Szkoły 
Podstawowej im. Bohaterów Warszawy w Podkowie Leśnej, p. Agnieszka Hein, ale z powodów 
osobistych nie mogła uczestniczyć w posiedzeniu.  Następnie Przewodnicząca powitała obecną 
Dyrektor Centrum Usług Wspólnych p. Mariolę Stecko, i oddała głos. 

Pani Mariola Stecko poinformowała, że co roku Rada Miasta podejmuje uchwałę dotyczącą 
form doskonalenia zawodowego nauczycieli. Nauczyciele mają prawo do podnoszenia 
kwalifikacji (to jest zapisane w Karcie Nauczyciela) w wysokości 0,8% wynagrodzeń rocznych 
środków na doskonalenie zawodowe. W tym roku obie Panie Dyrektor przedstawiły propozycję 
form doskonalenia zawodowego na podstawie zgłoszonych przez nauczycieli potrzeb, 
konsultowane z Radami Pedagogicznymi. Uchwała była także konsultowana z  nauczycielskimi 
związkami zawodowymi, Związkiem Nauczycielstwa Polskiego  i oddziałami NSZZ Solidarność 
oddziały w Grodzisku Maz. i Pruszkowie.  Centrum Usług Wspólnych wnosi pod obrady Rady 
Miasta Podkowa Leśna propozycję Uchwały w tym temacie, jest w niej także proponowany 
podział środków finansowych na obie jednostki. Mariola Stecko przekazała także informację, 
że zeszłoroczne środki na ten cel zostały wydatkowane tylko w połowie, że względu na 
panującą pandemię Covid (część szkoleń się nie odbyła, a sami nauczyciele mieli więcej pracy 
związanej z pracą zdalną).  

Przewodnicząca zadała pytanie, co się stało z pozostałymi środkami. Dyrektor odpowiedziała, 
że zostały zwrócone do nadwyżki budżetowej Miasta z możliwością ponownego przeznaczenia 
ich na ten cel.  Radny Jacek Matłacz zabrał głos w sprawie informując, iż rozmawiał wcześniej 
z Dyrektor Stecko w sprawie wysokości wykorzystania środków w zeszłym roku, ale teraz już 
wie jaka to była wysokość. Pani Mariola Stecko przekazała, iż w przypadku szkoły podstawowej 
plan wynosił 24 500 zł, wykorzystano 10 247,60 zł, w przedszkolu była to kwota 4900 zł, 
wykorzystano 2810 zł. Przewodnicząca zapytała dlaczego nie wykorzystano środków w 
przedszkolu, przecież ta placówka była otwarta mimo pandemii. Dyrektor odpowiedziała, że 
wiele osób chorowało. Powiedziała także, że Dyrektor Agnieszka Hein podkreśliła na 
poprzedniej Komisji, że chciałaby część tych środków przeznaczyć na dokształcanie nauczycieli, 
na ich dwuzawodowość (dotyczy to w szczególności nauczycieli przedmiotów ścisłych), oraz na 
przygotowanie nauczycieli do prowadzenia zajęć w języku angielskim.  



 

 

Przewodnicząca zadała pytanie Pani Marioli Stecko, czym obecny projekt uchwały różni się w 
stosunku do uchwały z zeszłego roku. Dyrektor odpowiedziała, że tematem szkoleń oraz 
wysokością środków (są wyższe).   

Członkowie Komisji opiniowali projekt Uchwały w drodze głosowania.  
W wyniku głosowania: 6 za, 0 przeciw, 0 radny wstrzymało się od głosu. 
 
Ad. 6) 

Przewodnicząca zgłosiła jedną sprawę. Poprosiła, by osoby niemogące uczestniczyć w danym 
posiedzeniu Komisji zgłaszały ten fakt przez rozpoczęciem posiedzenia.  

Przewodnicząca sprawdziła czy na skrzynkę mailową Komisji wpłynęły jakiekolwiek 
wiadomości od osób zainteresowanych. 
Na skrzynkę mailową Komisji nie wpłynęły żadne wiadomości.  
 
Radny Wojciech Sancewicz poruszył sprawę podkowiańskiej grupy na Facebook’u i 
pojawiających się na niej plotek. Czy radni powinni na nie reagować? Radna Karolina 
Likhtarovich wyraziła sprzeciw wobec reakcji na plotki czy pomówienia na Facebook’u, 
uważając iż są oficjalne drogi uzyskania informacji (radni, Urząd Miasta). Radną Likhtarovich  
poparła Przewodnicząca Magdalena Eckhoff oraz radny Jacek Matłacz. Radna Anna Olejniczak 
- Siara podkreśliła zasadność zabierania głosu, gdy jest zachowany pewien poziom i kultura 
wypowiedzi.   
Radna Karolina Likhtarovich zapytała czy został rozwiązany problem tłuczonego szkła w Lesie 
Młochowskim. Przewodnicząca odpowiedziała, że zostało to zgłoszone odpowiednim 
instytucjom, ale spadł śnieg i nie jesteśmy w stanie sprawdzić w jakim stanie jest ścieżka, na 
której rozsypano szkło.  
Przewodnicząca sprawdziła czy na skrzynkę mailową Komisji wpłynęły jakiekolwiek 
wiadomości od osób zainteresowanych. 
Na skrzynkę mailową Komisji nie wpłynęły żadne wiadomości. 
 

Ad. 7) 

Nie było wolnych wniosków.  

 

Ad. 8) 

Przewodnicząca zamknęła posiedzenie Komisji o godzinie 18:39. 

Protokół sporządziła Karolina Likhtarovich 

Przewodnicząca Komisji  
        Spraw Społecznych  

/-/ 
Magdalena Eckhoff 

 


